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Protokoll från möte 1 ht-18 med 
UNGSK 

Tidpunkt: 2018-08-29, kl. 17.30 – 20.00 

Lokal: Bredängstorget, Resursenheten. 

 

 

    

    

Ordförande: Hani  Justerare:  Malak 

 

Närvarande: 

Berkant Sutcu 

Kardelen Topak Yilmaz 

Amina Mohamed 

Walid Khodr 

Esra Malik 

Nalin Sulyman 

Marko Gorgis 

Doa Malik 

Malak Hassen  

Nasir Huseen Abdulahi 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns. 

 

§ 2 Val av justerare 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns. 
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§ 4 Fråga från Charlotte Gredenborg, verksamhetscontroller 

på SDF: Vilken riktning ser ungdomsrådet att 

fritidsverksamheten ska utvecklas (vilka önskemål finns)?  

- Mer satsning på tjejer i alla fritidsverksamheterna men 

främst finns behovet i Vårberg 

- Planerade aktiviteter som erbjuds och finns tillgängligt i 

sociala medier för hela månaden (just nu verkar det vara 

öppet mest för att ”hänga”) 

- Riktade aktiviteter till ungdomar som är 15+ då 

majoriteten av mötesplatsernas besökare är 12-14 år. 

- Bredda målgruppen, försöka att nå ut till fler än de 

stammisar som finns, inte nöja sig med att det enbart 

kommer samma gäng som besöker mötesplatsen varje dag 

- Trevligare och mer tillmötesgående personal som hälsar 

på ungdomar som kommer för första gången. Proffsigare 

personal som tar tillvara på nya besökare 

- Inte tillåta personal sitta med privata mobiler på arbetstid  

- Kontinuitet i personalstyrkan, just nu är det många nya 

ansikten och ungdomar som inte är stammisar känner sig 

otrygga att gå dit då de möts av ny personal väldigt ofta 

- Äldre personal (inte som nu då de flesta är endast ett par 

år äldre än besökarna) 

- Mycket bättre marknadsföring som görs i god tid och inte 

sista sekunden, bättre planering 

- Läxhjälp, studierum önskas bl.a. på Andra hemmet 

- Öppettider helger, lördagar och söndagar 

- Bättre lokaler i Vårberg och Bredäng 

 

 

§ 5  Lägerverksamhet för UNGSK 

Rådet har ca 30tkr kvar av sin egen budget som de får för ett år 

(50tkr från början). Med dessa medel planerar de att åka på läger 

till Vässarö eller annan närliggande plats med stugor. Detta 

planerar de att göra i oktober. 

 

§ 6  Framtida satsningar  

Många barn och ungdomar väljer att hellre sitta hemma än att 

besöka stadsdelens fritidsverksamheter. De känner sig inte trygga 

att gå dit av olika anledningar och resultatet blir att de sitter 

hemma och tittar på Ipad eller spelar spel. Det diskuteras även att 

det i dagsläget är för få deltagare i föreningslivet i vår stadsdel.  

Detta vill UNGSK ändra på genom att på något sätt erbjuda 

kampsport, självförsvar och dans då det verkar finnas ett stort 

intresse för dessa tre aktiviteter bland barn och unga. Alla i 

styrelsen får i uppgift att leta efter ledare som kan tänkas ställa 
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upp, om det finns föreningar som vill samarbeta för att göra detta 

möjligt, undersöka hur andra stadsdelar gör för att få inspiration 

samt vilka lokaler vi har i vår stadsdel för att kunna genomföra en 

sådan satsning. 

 

§ 7 Övriga frågor 

 

Nästa styrelsemöte är 12/9 

 

Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

Hani Parsi 

 

Protokollet godkänns och justeras 2018-08-30 

 


